

ADGM Academy opened for business in early 2018. Located in Abu Dhabi's award winning international Financial Centre, it was established by Abu Dhabi Global Market with the vision of becoming one of the leading academies in the region focused on financial education.

In partnership with globally recognized educational institutions, ADGM Academy offers programmes on a range of topics and qualifications including banking, finance, leadership, entrepreneurship, technical and professional skills.

#### NATIONAL DEVELOPMENT PROGRAMME

In alignment with the UAE government's National Development policy, the academy is committed to helping clients fulfill their objectives for human capital development.

Vision 2030 includes the principle that for the UAE to progress, its talent must embrace a path of continuous learning. Dedicated to this objective, the School of National Development offers programmes designed to enhance the skills of UAE nationals, serving both government and commercial objectives alike.

### NATIONAL INSURANCE PROGRAMME

ADGMA is committed to developing UAE National talent in the Insurance market through a tailored and customized programme called (NIP). The programme will involve leading Insurance Firms who believe in the development of local talent & skills, and are invested in building the prosperity of future generations.



Developing a competent and knowledgeable local workforce through exposing UAE Nationals to leading National Insurance practices through on-the-job-experiences, with focus on practical applicable examples and real life scenarios.



Design and deliver relevant skills training on a range of topics. Help UAE Nationals understand the different types of National Insurance tools and methodologies ultimately enabling them to pursue a career in professional services on a full time basis.



Structured target driven approach to enhance the employability of UAE Nationals in the public and private sector.

### The programme will be carried out through different integrated learning methods:







بدأت أكاديمية سوق أبوظبي العالمي العمل في أوائل عام2018. تأسست أكاديمية سوق أبوظبى العالمي الكائنة في المركز المالي العالمي في أبوظبي الحائزة على عدة جوائز، من قبل سوق أبوظبي العالمي لتصبح إحدى الأكاديميات الرائدة في المنطقة التي تركز على التعليم في المجال المالي.

بالشراكة مع المؤسسات التعليمية المعترف بها عالمياً ، تقدم أكاديمية سوق أبوظبي العالمي برامج من مختلف المواضيع والمؤهلات بما في ذلك الأعمال المصرفية ،المالية ،القيادة ،ريادة

### برنامج التنمية الوطنى

تماشياً مع سياسة التنمية الوطنية لحكومة دولة الإمارات العربية المتحدة، تلتزم الأكاديمية بمساعدة الجهات على تحقيق أهدافهم لتطوير الموارد البشرية.

تتضمن رؤية 2030 المبدأ القائل بأنه لكى تتمكن دولة الإمارات العربية المتحدة من تحقيق التقدم، على المواهب في دولة الإمارات العربية المتحدة تبنى مسار التعلم المستمر. ولتحقيق هذا الهدف، تقدم كلية التنمية الوطنية برامج مصممة لتعزيز مهارات المواطنين الإماراتيين لخدمة الأهداف الحكومية والتجارية على حد سواء.

## برنامج التأمين الوطني

تلتزم أكاديمية سوق أبوظبى العالمى بتنمية مواهب المواطنين الإماراتيين في سوق التأمين من خلال برنامج مصمم ومخصص لذلك تحت اسم (برنامج التأمين الوطني) سيضم البرنامج شركات تأمين رائدة تؤمن بأهمية تنمية المواهب والمهارات المحلية، وتستثمر في تحقيق ازدهار



تطوير القوى العاملة المحلية لتتمتع بالكفاءة والمعرفة من خلال تعريف المواطنين الإماراتيين بممارسات الاستشارات الإدارية واستشارات المخاطر الرائدة من خلال الخبرات العملية، مع التركيز على الأمثلة العملية القابلة للتطبيق والسيناريوهات الواقعية.



تصميم وتقديم التدريب على المهارات ذات الصلة في مجموعة من المواضيع المتنوعة، ومساعدة المواطنين الإماراتيين على فهم الأنواع المختلفة من أدوات ومنهجيات الإستشارات الإدارية واستشارات المخاطر لتمكينهم في نهاية المطاف من مواصلة مسيرتهم المهنية في مجال الخدمات المهنية على أساس التفرغ.



نهج منظم ومحدد الأهداف لتعزيز تأهيل المواطنين الإماراتيين للعمل في القطاعين العام والخاص.

### سيتم تنفيذ البرنامج من خلال عدد من أساليب التعليم المتكاملة المختلفة:



# كيف تحجز في أي **من برامجنا**

\$\\ +971 2 3338506

STUDENTSERVICES@ADGM.COM 

